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آرزو مبصر سردرود در مراسم تجلیل از شوراهای ادوار گذشته:

شوراهای سردرود همواره یکی از سالم ترین و بی حاشیه ترین شوراهای استان بوده

رئیس شورای شهر سردرود بیان اینکه اصلی ترین دلیل برگزاری این جلسه با حضور شوراهای ادوار گذشته این بوده که

در طول چهار دوره شوراها اعضای شورای سردرود یکی از بی حاشیه ترین و سالم ترین شوراهای استان بشمار میرفت ،

لذا شایسته بود بعد گذشت سالها مراسمی هر چند ناچیز با حضور این عزیزان و بزرگواران تدارک بینیم.

به گزارش روابط عمومی شورای اسلامی و شهرداری سردرود ، آرزو مبصر سردرود در مراسم بزرگداشت شوراهای ادوار گذشته که با حضور مهدوی فرماندار شهرستان تبریز و دیگر مدعوین و مسئولین

درمحل جلسات شهرداری برگزار گردید گفت : تقدیر و تشکر ویژه می نمایم از تمامی خدمتگزاران واقعی بخصوص اعضای شوراهای سابق شهر که در طول مدت تصدی خویش در حد وسع خویش در

جهت اعتلای ، عمران و آبادانی شهر سردرود و همچنین حل مشکلات شهروندان اقدامات لازم رو معمول نمودند.

رئیس شورای شهر سردرود بیان اینکه اصلی ترین دلیل برگزاری این جلسه با حضور شوراهای ادوار گذشته این بوده که در طول چهار دوره شوراها اعضای شورای سردرود یکی از بی حاشیه ترین و

سالم ترین شوراهای استان بشمار میرفت ، لذا شایسته بود بعد گذشت سالها مراسمی هر چند ناچیز با حضور این عزیزان و بزرگواران تدارک بینیم.

وی ضمن تقدیر از فرماندار شهرستان تبریز ؛ با اشاره به اینکه اخیرا در مراسمی که برای شوراها تشکیل شده بود که بنده گلایه ای در خصوص عدم حضور شوراها در کمیته های برنامه ریزی شهرستان

داشتم که با توجه به اهمیت این کمیته در تخصیص اعتبارات شهرها، خوشبختانه با نظر لطف و مساعدت شخص فرماندار این امر برای اعضاهای شورای اسلامی شهرستان فراهم گردیده و طبق

فرموده های جنابعالی من بعد نماینده اعضای شورای شهر نیز در جلسات کمیته برنامه ریزی حضور خواهند داشت که مطمینا این کمک شایانی در جهت حل و تسریع و اولویت بندی دقیق مشکلات

شهرها را در پی خواهد داشت.

آرزو مبصر ضمن اشاره به پتانسیل های بالای شهر سردرود و مدیران توانمندی که از این شهر در دیگر جایگاه های استان و کشور در حال خدمتگزاری هستن اشاره نمود وهمچنین هنر صنعت تابلو

فرش دستبافت را که توانسته این شهر را به عنوان پایتخت تابلو فرش دستبافت جهان و رستوران های متعدد که سردرود را به عنوان قطب رستوران گردی استان معرفی نماید برشمرد ، وی

محصولات کشاورزی بخصوص گوجه سبز سردرود را نیز حاصل زحمات کشاورزان پرتلاش این شهر عنوان نمود و خواستار توجه بیشتر به این شهر در کنار کلانشهر تبریز بخصوص مشکلات آلایندگی که

باعث از بین رفتن تدریجی باغات سردرود گردیده است را خواستار شد.

رئیس شورای اسلامی شهر سردرود در آخر با اعلام اینکه یکی از مشکلات قدیمی سردرود مشکل پل خروجی می باشد كه تمامي اعضاي شوراي ادوار سردرود اين مشكل را در دوره خود پيگير بوده اند

ليكن تا به امروز هيچ نتيجه اي حاصل نشده است، لذا اميدواريم با حضور فرماندار جدید و پیگیری های ایشان مشکلات موجود که سالیان سال هست مردم را گریبان گیر خود نموده و باعث شده

این پروژه نیمه تمام رها گردد مرتفع شود.(گزارش خبر:شاهین نظری)
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